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Kiskunhalas Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

File: D:\Tesületi ülések\20170113_rk\2017 január 13 001.NAPLO 

 

Ülés ideje: 2017.01.13.   Rendkívüli ülés    08:10 

 

Ülés helye: Városháza tanácsterme (6400 Kiskunhalas, Bethlen G. tér 7/C.) 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

1.Fülöp Róbert 1 FIDESZ-KDNP 

2.Aradszky Lászlóné 1 FIDESZ-KDNP 

3. Dr. Bognárné Nagy Éva 1  FIDESZ-KDNP 

4. Farkas Dániel 1  FIDESZ-KDNP 

5.Gyöngyi László 1  FIDESZ-KDNP 

6. Hevesiné Vincze Éva 1 FIDESZ-KDNP 

7. 

8.Kuris István László 1  FIDESZ-KDNP 

9. Laskovicsné Terzics Edit 1  FIDESZ-KDNP 

10. Patocskai Tamás 1  JOBBIK 

11. Dr. Skribanek Zoltán 1  FIDESZ-KDNP 

12. Tapodi Attila 1 SHT 

13.  

14.Vincze Attila 1  FIDESZ-KDNP 

15.  

 

 (12 fő 80 %) 

 

Távolmaradását bejelentette: 

 

1. Hunyadi Péter 1 FIDESZ-KDNP 

2. Váradi Krisztián 1 SHT 

3.Vizkeleti Szabolcs 1 SHT 

 

 (3 fő 20 %) 

 

Szűcs Csaba alpolgármester 

Komlósné dr. Fekete Anikó  jegyző 

Kollárné dr. Lengyel Linda  aljegyző 

Baics Tamás  környezetvédelmi ügyintéző 

Simon István szociálpolitikai csoportvezető 
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Tóth Péter   városfejlesztési, üzemeltetési és 

 főépítészi osztályvezető 

 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a megválasztott 15 fő képviselőből jelen van 11 

fő, az ülés határozatképes, így megnyitja azt.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Aradszky Lászlóné és Tapodi Attila képviselőket. 

 

Ismerteti a zárt ülésen hozott döntéseket. 

 

További három előterjesztéssel szeretné a napirendet kiegészíteni, amelyeket a képviselők 

asztalára tettek.  

Javaslatot tesz az ülés napirendjére a meghívó szerint, azzal a kiegészítéssel, -miatt, hogy egy 

csokorban legyenek- hogy a „Polgármester szabadságának ütemezése” című előterjesztést 9. 

napirendi pontként, a „Cafetéria éves keretösszegének meghatározása a Polgármester 

részére” című előterjesztést 10.napirendi pontként, a „ Polgármester illetményének 

módosítása” című előterjesztést 11. napirendi pontként kívánja tárgyalni. 

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén az általa ismertetett napirendet javasolja elfogadásra a 

képviselő-testületnek.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 873   Száma: 17.01.13/0/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat #1; Elfogadva 

Egyszerű 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 
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Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

873   Száma: 2017.01.13/0/0/A/KT 

 

NAPIREND: 

 

 Napirend tárgya: 

 

Napirend előadója: 

1.  Felhatalmazás határon átnyúló kerékpárút-hálózat fejlesztése tárgyú 

IPA pályázat benyújtására 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

2.  Felhatalmazás vasúti logisztikai központok fejlesztése tárgyú IPA 

pályázat benyújtására 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

3.  Felhatalmazás kérése Kiskunhalas és Szabadka vizes élőhelyek 

természetvédelmi fejlesztése, megőrzése tárgyú IPA pályázat 

benyújtására 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

4.  Felhatalmazás a napelemes villamos energia-termelés és az 

elektromos autózás promótálása a határ menti régióban a KKV 

szektor szereplőinek bátorításával tárgyú IPA pályázat benyújtására  

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

5.  Felhatalmazás két innovációs – technikai központ létrehozása 

Kiskunhalason és Zomborban tárgyú IPA pályázat benyújtására 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

6.  Felhatalmazás nemzetközi kereskedelem, kézműves termékek  

határon átnyúló értékesítésének elősegítése, a kiskunhalasi és a 

zombori vásártér fejlesztésével párhuzamosan tárgyú IPA pályázat 

benyújtására 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

7.  EFOP-3.7.3-16. azonosítószámú „Az egész életen át tartó  

tanuláshoz hozzáférés biztosítása” című pályázat beadása 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 



4 
 

8.  A központi alapellátási orvosi ügyelet ellátás biztosítás érdekében 

indított közbeszerzési eljárás során tett ajánlat 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

9.  Polgármester szabadságának ütemezése 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

10.  Cafetéria éves keretösszegének meghatározása a Polgármester 

részére 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

11.  Polgármester illetményének módosítása 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

12.  Alpolgármester illetményének módosítása 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

13.  Kiskunhalasi Birkózó Klub létesítményfejlesztési pályázatához 

szükséges ingatlanrész biztosítása 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

14.  A Széchenyi Programiroda Nonprofit Kft. használati szerződéséről 

szóló 305/2016 (XII.15) Kth. számú határozat módosítása 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

15.  A strand területe 2366/10000-ed  tulajdoni hányadának 

megigénylése 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

16.  Az Epreskert utcai útépítési közösséggel kötendő támogatói szerződés Fülöp Róbert 

polgármester 

 

17.  Kiskunhalason úttársulat megalakítása a Platán utcában 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

18.  A Kőrösi út 2. szám alatti lakóépület lebontása 

 

Fülöp Róbert 

polgármester 

 

 

-----Napirendi pont----- 

1 

 

1. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Felhatalmazás határon átnyúló kerékpárút-hálózat fejlesztése tárgyú IPA 

pályázat benyújtására 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Az előterjesztések bizottsági felülvizsgálaton nem jártak egyik esetben sem, így igyekszenek 

kicsit bővebb tájékoztatást adni minden témában. Az első hat előterjesztés IPA határon átnyúló 

pályázat benyújtásáról szól. Ezek valamelyest egy kaptafára készültek, csak a témájuk 
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különbözik. Egy rövid összefoglalót szeretne kérni ehhez a témához.  

 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző: 

 

Magyarország-Szerbia IPA határon átnyúló együttműködési program keretében megnyitották a 

második fordulót. Ezt kihasználva szeretnének beadni több pályázatot. Az első egy határon 

átnyúló kerékpárhálózat fejlesztése tárgykörben történne. Terveik szerint megterveztetnék 

Kiskunhalas és a kisszállási körforgalom közötti szakaszát, illetve Mórahalommal és több szerb 

településsel együttműködve fejleszteni tovább ezt a hálózatot. Határon túli részeket is 

fejlesztenének, terveztetnék, építtetnék, ezáltal a kerékpáros életet, kerékpáros közlekedési 

lehetőséget fejlesztenék.  

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

A pályázatokról annyit szeretne elmondani, hogy 5 % az, amit az ő önkormányzatuk esetében 

kell önerőként biztosítani, a szerb oldalon ez 15 %. Valamivel jobb helyzetben vannak. 

Alapvetően a pályázatok vezetését a szerb partnerekre hagyták. Mindegyik pályázat esetében 

van egy magyar –jelen esetben ők- , illetve egy szerb partner is. Ez jellemzően pályázatonként 

eltérő. Minden egyes előterjesztés esetében különbözik a szerbiai partnerük. Ők viszik a 

pályázatok írását, ők vezetik a pályázatot az esetek többségében. Ebben az esetben is, ez az első, 

amiről tárgyalnak. Ez is egy olyan pályázat, amit az Újvidéki Tartományi Titkárság vezet és 

visz.  

Körülbelül ennyit gondolt első körben. Ebben az első előterjesztésben tervezésről van szó. 

Kiskunhalastól a kisszállási körforgalomig lévő szakasz tervezését szeretnék beletenni ebbe a 

pályázatba. 

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Az IPA programokkal kapcsolatban –hasonlóan a városuk egyéb ügyéhez- azt tudja elmondani, 

hogy nagyon nagy hátránnyal és lemaradással indultak. Megnézte, 2007.óta létezik ez az 

előcsatlakozási támogatási eszköz. Utánanézett annak, hogy Kiskunhalashoz eddig két pályázat 

volt köthető. Az egyik még sok évvel ezelőtt a Vári Szabó Iskola gasztronómiai képzési 

programja, a másik a Thorma János Múzeumnak. Konkrétan az önkormányzat ezekkel a 

2007.óta működő pályázati lehetőségekkel sosem nem élt, pedig azt gondolja, hogy egy 

határmenti településnek ennél jobb lehetőség –nyilván az európai uniós pályázatokon kívül- 

nem igazán létezik.  

Azt az előterjesztésekkel kapcsolatban szeretné elmondani, hogy ezeket sok-sok hónapos 

előkészítő munka előzte meg. Látható, hogy több szerb partnert, akár önkormányzatokat, akár 

titkárságokat felkerestek, vagy ők felkeresték őket, elmondható az, hogy ez egyfelől a 

partnerkeresés időszaka volt, másfelől egy tanulási időszak is, nekik és a kollégáknak is.  

Nyilvánvalóan erre kevés esély van, hogy mind a hat pályázatuk rögtön nyerjen, de azt 

gondolja, ha már odáig eljutnak, hogy ezekben az ügyekben lesznek számaik, lesznek terveik, 

akkor ezeket a projekteket bármikor elő lehet majd venni.  

Összességében az elmondható, hogy nagy lemaradásból indultak a régió más településeihez, 

vagy akár a megyei önkormányzathoz képest. Bízik benne, hogy a következő időszakban ezt a 

hátrányt tudják majd csökkenteni és minél több pályázatuk sikeres lesz.  



6 
 

 

Vincze Attila képviselő: 

 

Ahogy hallgatja Alpolgármester úr szavait, elgondolkodtató, hogy kilenc év alatt összesen két 

pályázat került beadásra. Azt gondolta, hogy nem jól hall, mikor ezt meghallotta. Szeretné 

megköszönni a polgármesteri hivatal dolgozóinak, hogy ezt a hat pályázati anyagot 

összeállították, hiszen a várost ez viszi előre, ha a pályázatok beadásra kerülnek. Nagy 

megdöbbenéssel hallotta, hogy két pályázat készült el. Köszöni szépen a munkát, aki ezt 

összeállította.  

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Az elmúlt időszakokban készült kettő. Nincsenek mindig nyitva ezek a pályázati lehetőségek, 

mint az európai uniós források, de lehetett volna valószínűleg. Ha Mórahalmot megnézik, ők 

rengeteg ilyen IPA-s pályázaton nyertek és sikeresen pályáztak. Remélik, hogy tudják őket 

követni ezen az úton és sikerül majd nekik is sikerül ezekből a pályázatokból nyerniük 

valamennyit. 

További hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a 

képviselők szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 874   Száma: 17.01.13/1/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat #2; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 
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Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

874   Száma: 2017.01.13/1/0/A/KT 

 

3/2017. Kth. 

Felhatalmazás határon átnyúló kerékpárút-hálózat fejlesztése tárgyú IPA pályázat 

benyújtására 

 

H a t á r o z a t  

 

1.Kiskunhalas Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az Interreg-IPA 

Magyarország–Szerbia Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében, „Határon 

átnyúló kerékpárút-hálózat fejlesztése” tárgyban, legfeljebb bruttó 78.570 EUR tervezett 

projektösszeggel, melyhez kapcsolódóan nyertesség esetén maximum 5 %, azaz bruttó 3.929 

EUR Önerő biztosítása szükséges.  

 

2.A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, a 

szükséges dokumentumok elkészíttetésére, aláírására és nyilatkozatok megtételére, továbbá 

hogy a szükséges költségeket tervezze be az Önkormányzat költségvetésébe. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

2 

 

2. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Felhatalmazás vasúti logisztikai központok fejlesztési tárgyú IPA pályázat 

benyújtására 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 
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Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző: 

 

Ez a pályázat is hasonló konstrukcióban kerülne beadásra, mint az előző. Ugyanúgy 80 %-os 

finanszírozású lenne, az önkormányzatnak 5 %-os önerőt kell biztosítani, a további 10 %-ot a 

magyar állam biztosítaná. A céljuk ennél a pályázatnál a vasúti logisztikai, illetve vasúti 

áruszállítás fellendítése. Terveik között szerepel egy logisztikai központ tervezése a Szegedi úti 

volt szovjet laktanya területén. Ettől azt várnák, hogy készen áll egy terv, ami következő 

pályázat esetén akár kivitelezésre is kerülhetne. Újvidéken szintén létesülne egy központ, ezt a 

kettőt összekötnék és tényleg azt várják tőle, hogy ettől a vasúti közlekedés, illetve a logisztika is 

fellendül.  

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Alapvetően a szerb partner és ők is azon az elven indultak el, hogy a vasút fejlesztéséből 

adódóan ezeknek a logisztikai központoknak lehet létjogosultsága. Ha ezek a tervek el tudnak 

készülni és készen állnak addigra, mire a vasútfejlesztés is elkészül, akkor nagy eséllyel tudnak 

majd befektetők irányába lobbizni, hogy a városban a városban megvalósulhasson egyfajta 

ilyen logisztikai park.  

 

-----Kérdések----- 

 

Patocskai Tamás képviselő: 

 

Kiskunhalas költsége 718 ezer Euró, ez több, mint 200 millió Ft, ahogy számolta. Ez most a 

tervezésre van, vagy magára a kivitelezésre? 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Kivitelezés nincs, tervezés.  

 

Patocskai Tamás képviselő: 

 

Komoly összeg.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Annyiban egészítené ki, hogy amennyiben ez a pályázat sikeresen szerepel, náluk egy olyan 

anyag tud elkészülni erre a területre, ami a várható vasútfejlesztéshez igazodóan befektetők 

felkutatására lesz alkalmas. Itt a teljes infrastruktúra és egyéb fejlesztésekhez való anyag 

összeállításáról van szó.  

Amit itt még mindenféleképpen kiemelne, azt gondolja, hogy nagyon nagy siker, ha megnézik a 

partnereket, a vajdasági tartomány és a szerb vasutak szerepel. Ennek a projektnek szerb 

részről nagyon komoly támogatottsága van. Azt hiszi, hogy ez önmagában is egy nagyon nagy 

eredmény, hogy Kiskunhalast vonták be magyar részről. Azt gondolja, elképzelték, hogy 

nyilvánvalóan, aki itt a leendő vasútfejlesztés mellett érintett település, mindenki szívesen részt 

venne egy projektben.  

Amire az előző hozzászólásában is utalt, óriási hiba volt ezeket a pályázati lehetőségeket eddig 
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kihagyni, hiszen ez a projekt mutatja legjobban, hogy Kiskunhalasnak, mint határmenti 

településnek az IPA-ban igenis van keresnivalója.  

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

További észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a 

képviselők szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 875   Száma: 17.01.13/2/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:26  

Típusa: Nyílt 

Határozat #3; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

875   Száma: 2017.01.13/2/0/A/KT 
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4/2017. Kth. 

Felhatalmazás vasúti logisztikai központok fejlesztése tárgyú IPA pályázat benyújtására 

 

H a t á r o z a t  

 

1.Kiskunhalas Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az Interreg-IPA 

Magyarország–Szerbia Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében, „Vasúti 

logisztikai központok fejlesztése” tárgyban, legfeljebb bruttó 718.807,50 EUR tervezett 

projektösszeggel, melyhez kapcsolódóan nyertesség esetén maximum 5 %, azaz bruttó 35.941 

EUR Önerő biztosítása szükséges.  

 

2.A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, a 

szükséges dokumentumok elkészíttetésére, aláírására és nyilatkozatok megtételére, továbbá 

hogy a szükséges költségeket tervezze be az Önkormányzat költségvetésébe. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

3 

 

3. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Felhatalmazás kérése Kiskunahalas és Szabadka vizes élőhelyek 

természetvédelmi fejlesztése, megőrzése tárgyú IPA pályázat benyújtására 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző: 

 

Hasonló konstrukció lenne, mint az előző kettő. Itt a céljuk az lenne, hogy magyar oldalon, 

Kiskunhalason, a Jókai utca melletti vizes élőhelyeket, időszakosan vízjárta részeket 

bekapcsolnák egy komolyabb természeti rendszerbe. Az lenne a tervük, hogy a mellette futó 

Dong-ér-i csatornából egy kivezető ágat kiépítenének, bekapcsolni az életbe ezeket a jelenleg 

pangó vizeket. Ez nagyon nagy lépés lenne természetvédelmi szempontból. Szerb oldalról nézve 

pedig a palicsi tó környezetében lévő, hasonlóan mocsaras, lápos, hulladékkal feltöltött terület 

feltárása, illetve egy-két további lépés van betervezve a projektbe. Igazából a partnerük a 

Köztisztasági és Parkosítási Közvállalat. Bíznak benne, hogy ez is pozitív elbírálás alá fog esni.  

 

-----Kérdések----- 
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-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Biztos előfordult már velük, hogy a Jókai utcában található Halas halom kapcsán 

megkérdezték tőlük, hogy mikor válik szánkózó dombbá.  

Az előző polgármesternek volt egy elszólása ez, hogy ez majd egy kiváló szánkózó domb lesz. 

Azt gondolja, hogy az elmúlt időszak, amióta ez a projekt elkészült, nagyon jól mutatta azt, hogy 

elsősorban a természetvédelmi értékekre kell fókuszálni. Több természetvédelmi egyesület, 

szervezet is kezelésbe vette ezt a területet. Látszik az, hogy van igény akár a madárvilág, akár a 

vizes élőhely megfigyelésére. Azt tudja saját maguknak javasolni, hogy sokkal inkább érdemes 

a területtel kapcsolatban egy ilyen irányban gondolkodni majd amikor annak a projektnek a 

fenntartási időszaka lejár, hiszen addig ott más fejlesztésre a dombon nincs lehetőség. 

Szánkózni egy évben nyilván csak egy bizonyos időszakban lehet, míg egy olyan turisztikai 

attrakciót létrehozni, amelynek a természetvédelem, madárvédelem áll a középpontjában, az 

akár egész évben nyújthat szórakozást, kikapcsolódást, vagy éppen szakmai munkát azoknak, 

akik ezzel a területtel foglalkoznak.  

Azt gondolja, hogy ennek egy nagyon hasznos kiegészítése lehet ez a pályázat, amit szintén a 

helyi természetvédőkkel egyeztetve készítettek elő. 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

További hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a 

képviselők szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 876   Száma: 17.01.13/3/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat #4; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 
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Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

876   Száma: 2017.01.13/3/0/A/KT 

 

5/2017. Kth. 

Felhatalmazás kérése Kiskunhalas és Szabadka vizes élőhelyek természetvédelmi fejlesztése, 

megőrzése tárgyú IPA pályázat benyújtására  

 

H a t á r o z a t  

 

1.Kiskunhalas Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az Interreg-IPA 

Magyarország–Szerbia Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében, „Kiskunhalas és 

Szabadka vizes élőhelyek természetvédelmi fejlesztése, megőrzése” tárgyban, legfeljebb bruttó 

96.579 EUR tervezett projektösszeggel, melyhez kapcsolódóan nyertesség esetén maximum 5 

%, azaz bruttó 3.479 EUR Önerő biztosítása szükséges.  

 

2.A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, a 

szükséges dokumentumok elkészíttetésére, aláírására és nyilatkozatok megtételére, továbbá 

hogy a szükséges költségeket tervezze be az Önkormányzat költségvetésébe. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 
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-----Napirendi pont----- 

4 

 

4. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Felhatalmazás a napelemes villamos energia-termelés és az elektromos 

autózás promotálásáa a határ menti régióban a KKV szektor szereplőinek bátorításával tárgyú 

IPA pályázat benyújtására 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző: 

 

Úgyszintén IPA-s keretben történne a benyújtás. Terveik szerint a napelemes rendszereket, 

napelemes autókat szeretnék promotálni ezzel a lehetőséggel. Céljuk az, hogy egy napelemes, 

fotovoltaikus parkolót hozzanak létre, ahol igazából bárki tudja tölteni az elektromos autóját. A 

környéken tudtával jelenleg nem nagyon található ilyen lehetőség. Emellett pedig lehet, hogy 

beszerzésre kerülne egy elektromos autó is, ami hirdetné azt, hogy ez a technológia igenis jó és 

van létjogosultsága a környezetükben is.  

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 877   Száma: 17.01.13/4/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat #5; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 
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Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

877   Száma: 2017.01.13/4/0/A/KT 

 

6/2017. Kth. 

Felhatalmazás a napelemes villamos energia-termelés és az elektromos autózás promotálása a 

határ menti régióban a KKV szektor szereplőinek bátorításával tárgyú IPA pályázat 

benyújtására 

H a t á r o z a t  

 

1.Kiskunhalas Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az Interreg-IPA 

Magyarország–Szerbia Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében, „A napelemes 

villamos energia-termelés és az elektromos autózás promotálása a határ menti régióban a KKV 

szektor szereplőinek bátorításával” tárgyban, legfeljebb bruttó 265.715 EUR tervezett 

projektösszeggel, melyhez kapcsolódóan nyertesség esetén maximum 5 %, azaz bruttó 13.286 

EUR Önerő biztosítása szükséges.  

 

2.A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, a 

szükséges dokumentumok elkészíttetésére, aláírására és nyilatkozatok megtételére, továbbá 

hogy a szükséges költségeket tervezze be az Önkormányzat költségvetésébe. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 
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-----Napirendi pont----- 

5 

 

5. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Felhatalmazás két innovációs- technikai központ létrehozása Kiskunhalason 

és Zomborban tárgyú IPA pályázat benyújtására 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző: 

 

Úgyszintén IPA-s pályázatról van szó. Kiskunhalason és Zomborban alakítanának ki egy-egy 

innovációs technikai központot. A céljuk az lenne, hogy a mezőgazdaság és élelmiszeripar 

területén fejlesztéseket, kutatásokat végeznének. A szerzett tapasztalatokat egymással meg 

tudnák osztani, technológiákat bemutatnának, ezzel is a két régiót összekapcsolni. Ami náluk 

beválik, az lehet, hogy náluk is jó lesz. Tudásmegosztás lenne az egész lényege.  

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Egyébként ezt a témát nagyjából úgy lehet összefoglalni, hogy inkubátorház. Fiatal 

vállalkozások számára alapot képező intézményt hoznának létre, ha ez a pályázat sikeres lesz. 

Azt gondolja, hogy ez is egy nagyon hasznos dolog lehet, ha meg tud valósulni.  

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Az elmúlt két évben több olyan döntést sikerült meghozniuk, ami a fiatalok helyben tartására 

irányult, vagy a Halasról elszármazottak visszacsábítására. Azt gondolja, hogy az 

inkubátorház gondolata abszolút beleillik ebbe a gondolatvilágba. Arra biztatja a 

képviselő-testületet, hogy ha ez a pályázat eredményes lesz, akkor természetesen ennek a 

keretében, ha nem, akkor viszont más forrást megkeresve se engedjék el ezt a gondolatot, hiszen 

más települések nagyon jól mutatják azt, hogy fiatal vállalkozók számára kialakított 

inkubátorház és egy hozzá nyújtott akár gazdasági, akár jogi tanácsadás a kezdő vállalkozások 

első néhány évében óriási nagy segítséget tud adni. Azok a települések, akik már évekkel ezelőtt 

kialakítottak ilyen inkubátorházakat, azok a települések közötti gazdasági versenyben is elég 

nagy előnyre tesznek szert. Azt gondolja, ha nagyon eredmény, ha a pályázatban erre ki tudnak 

jelölni egy helyszínt, lesznek számaik, hogy egy ilyen inkubátorház megvalósítása mibe kerül. 

Nyilván azt szeretnék, ha a pályázat nyerne. Annak ellenére, ha esetleg nem szerepelnek 

eredményesen, sem szabad ezt a gondolatot elengedni, hiszen az otthonteremtési programhoz 

szerinte remekül tud illeszkedni egy ilyen inkubátorház kialakítása Kiskunhalason.  

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Tovább hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a 

képviselők szavazatát.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 878   Száma: 17.01.13/5/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:35  

Típusa: Nyílt 

Határozat #6; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

878   Száma: 2017.01.13/5/0/A/KT 

 

7/2017. Kth. 

Felhatalmazás két innovációs – technikai központ létrehozása Kiskunhalason és Zomborban 

tárgyú IPA pályázat benyújtására 

H a t á r o z a t  

 

1.Kiskunhalas Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az Interreg-IPA 

Magyarország–Szerbia Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében, „Két innovációs 
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– technikai központ létrehozása Kiskunhalason és Zomborban” tárgyban, legfeljebb bruttó 

100.000 EUR tervezett projektösszeggel, melyhez kapcsolódóan nyertesség esetén maximum 5 

%, azaz bruttó 5.000 EUR Önerő biztosítása szükséges.  

 

2.A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, a 

szükséges dokumentumok elkészíttetésére, aláírására és nyilatkozatok megtételére, továbbá 

hogy a szükséges költségeket tervezze be az Önkormányzat költségvetésébe. 

 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

6 

 

6. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Felhatalmazás nemzetközik kereskedelem, kézműves termékek határon 

átnyúló értékesítésének elősegítése, a kiskunhalasi és a zombori vásártér fejlesztésével 

párhuzamosan tárgyú IPA pályázat benyújtására 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző: 

 

Ahogy az előterjesztés tárgya is jelzi, Kiskunhalason és szintén Zomborban szeretnék a 

vásárteret fejleszteni. Ettől azt várják, hogy a két település, illetve a két ország közötti 

kereskedelem fellendül, tehát a szabadkaii árusok is megjelennek majd Kiskunhalason és a 

kiskunhalasiak is majd Zomboron. Ezáltal a két országra, két településre jellemző kézműves 

termékek a másik oldalon is meg tudnak jelenni. Lényegében valóban a kereskedelmet tudnák 

ezzel fellendíteni. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Aki jár a vásárban, az tudja, ha esik az eső, akkor nem olyan jók a körülmények. Bízik benne, ha 

ez a pályázat sikeres lesz, akkor tudnak javítani ebből a környezetén a vásártérnek és 

kulturáltabbá tudják tenni.  

 

-----Kérdések----- 
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Patocskai Tamás képviselő: 

 

Az előterjesztő is úgy néz ki abban gondolkodott, amikor hozzászólt, hogy Zombor helyett 

Szabadkát említette. Nekik sokkal közelebb van Szabadka. A Zombori úton van a szabadkai 

piac, azt érti. Az a kérdése, hogy miért Zombor, miért nem Szabadkával csinálják meg ugyanezt 

a projektet, ezt a beruházást, fejlesztést? Mi ennek az oka? Biztos van valamilyen magyarázat, 

hogy miért pont Zombor. Ez megfogalmazódott benne kérdésként, hogy miért pont Zombor. 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Azért, mert a partner úgy gondolta, hogy Zomborban van ilyen fejlesztési ötlet, Szabadkán 

pedig nem volt. Ennek a fejlesztésnek a gondolata úgy jött hozzájuk, hogy a zomboriak keresték 

meg őket, hogy ezt a fejlesztést szeretnék megvalósítani, s hogy ők tudnának-e valami 

hasonlóban gondolkodni itthon. Ők azt gondolták, hogy ez egy jó ötlet és érdemes belevágni. 

Így jött a kapcsolat, Szabadka ezért maradt ki. Nincsenek teljesen Szabadka nélkül, a 

környezeti, a természetvédelmi projekt Szabadkával valósul meg. Azt gondolja, hogy eléggé jól 

lefedik ezt a délvidéki területet. Amit nagyon sajnál, hogy Magyarkanizsával nem sikerült közös 

projektek megvalósítani, aki testvértelepülésük. A villamos energia termelésest javasolták 

nekik, hogy ebben dolgozzanak közösen, de valószínűleg a 15 %-os önerő komolyabb mértékű, 

mint az ő 5 %-uk. Emiatt ők a pénzügyi helyzetre hivatkozva nem kívántak ezzel a pályázattal 

élni. Találtak másik partnert hozzá. Örül annak, hogy mindegyik elképzelésük így elvileg 

beadható formába került.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Még annyiban egészítené ki, hogy azon a tárgyaláson, amikor ez eldőlt, hogy ezt a projektet 

Zombor és Kiskunhalas nyújtja be közösen, akkor Szabadka is ott volt. Nyilvánvaló, ha piac, 

vagy vásár, sokan a környékben sokan egyből rájuk asszociálnak, hiszen a legnagyobb 

forgalmú piacuk nekik van. Azonban egyéb jogi lehetőségek nem teszik lehetővé, hogy 

pályázzanak. Ennél a projektnél az kitétel, hogy önkormányzati tulajdonban lévő területnek kell 

lennie és ez Szabadka esetében nem valósul meg. Viszont semmilyen sértődés nem alakult ki. 

Ahogy Polgármester úr is jelezte, alapvetően ezek az IPA-s projektek úgy néznek ki, akár szerb, 

akár magyar oldalon, valakinek van egy projektötlete, s ő megkeresi hozzá a határ másik felén 

lévő potenciális partnert. Itt ez egy az egyben így nézett ki. Zombor tudta, hogy Kiskunhalasnak 

van egy elég nagy látogatottságú vására. Ők célirányosan őket keresték meg. Szabadkának is 

ezt a lehetőséget felajánlották, hogy működjön együtt ebben a projektben, de nem kívánt részt 

venni.  

Még annyit mondana kiegészítésként, hogy előkészítés alatt van egyébként még ezen a hat IPA 

projekten kívül más IPA projekt is a városban. Például az egyházak részéről temetők 

felújítására, mivel azonban ezek egyházi tulajdonban vannak, ezeket nekik nem kell tárgyalni. 

Például a temetők felújításánál egy olyan hármas alakult ki, ahol Zombor, Szabadka és 

Kiskunhalas fog közösen pályázni. Ilyen együttműködésre is van példa. 

 

Patocskai Tamás képviselő: 

 

Ezt a hat pályázatot, mint lehetőséget támogatták mindannyian, s ebben óriási lehetőséget 

látnak. Valósuljon is meg, ezért egyértelmű volt, hogy mindannyian támogatták. Úgy látják, 
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hogy nagyon hasznos lehet, nemcsak Kiskunhalasnak, hanem a Délvidéken élő magyarságnak 

is. Ilyen szempontból Zombor majdnem színtiszta magyar lakosságú, Szabadka sajnos már 

nem.  

Mivel az Európai Unió úgy döntött, hogy Szerbiát valamilyen úton-módon csak felveszi az 

Európai Unió tagjai közé, s ők már tagok, ez meggyőződése szerint lehetőséget biztosít arra is, 

hogy a határok úgy kinyíljanak, ami összetartozik, az össze is nőhessen. Nagyon fontos látniuk 

mindannyiuknak, hogy ez a magyarság szempontjából nagyon fontos, nemcsak a mostani 

Magyarországon élők számára, hanem inkább még fontosabb, akik a határon kívülre rekedtek. 

Várhatóan e pályázati lehetőségeken kívül, amivel hálót hoznak létre és kapcsolatokat 

létesítenek e hálón keresztül a délvidéki, vagy dél-bácskai magyarokkal. Reméli, hogy 

ugyanezek megtörténnek Csongrád megyében és végig a Délvidék érdekében várhatóan. Most 

erről nincs információja, de feltételezi, hogy nemcsak itt Kiskunhalason nyílnak meg ezek a 

pályázati lehetőségek, hanem végig a délvidéki magyarság érdekében.  

Ezt nagyon fontosnak találják, hogy ezek meg is valósuljanak. Várhatóan a későbbiekben is 

még, főleg, amikor egyre közelebb lesz Szerbia a csatlakozáshoz, és utána, amikor már teljes 

jogú tagja lesz, ezekre a régiófejlesztési pályázatokra odafigyeljenek és mindent megtegyenek 

annak érdekében, hogy ez működjön és megvalósuljon.  

Ezt szerette volna elmondani. Látni kell, hogy ez magasabb rendű célt is szolgál. 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Tovább hozzászólás nem lévén a vitát lezárja. Örül annak, hogy mindannyian megszavazzák és 

a teljes képviselő-testület támogatja ezeknek a pályázatoknak a beadását. Bár azt érzékelték 

menetközben, hogy nagyon sok vélhetően a pályázó. Nem számít arra, hogy mindegyik 

pályázatuk nyerhet, de bízik benne, hogy egy-két pályázatuk sikeres lesz és fognak tudni 

megvalósítani ezekből a projektekből. 

Az utolsó IPA pályázathoz megadják-e a felhatalmazást?  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 879   Száma: 17.01.13/6/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:44  

Típusa: Nyílt 

Határozat #7; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 
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Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

879   Száma: 2017.01.13/6/0/A/KT 

 

8/2017. Kth. 

Felhatalmazás nemzetközi kereskedelem, kézműves termékek határon átnyúló értékesítésének 

elősegítése, a kiskunhalasi és a zombori vásártér fejlesztésével párhuzamosan tárgyú IPA 

pályázat benyújtására 

 

H a t á r o z a t  

 

1.Kiskunhalas Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani az Interreg-IPA 

Magyarország–Szerbia Határon Átnyúló Együttműködési Program keretében, „Nemzetközi 

kereskedelem, kézműves termékek határon átnyúló értékesítésének elősegítése, a kiskunhalasi 

és a zombori vásártér fejlesztésével párhuzamosan” tárgyban, legfeljebb bruttó 110.000 EUR 

tervezett projektösszeggel, melyhez kapcsolódóan nyertesség esetén maximum 5 %, azaz bruttó 

5.500 EUR Önerő biztosítása szükséges.  

 

2.A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, a 

szükséges dokumentumok elkészíttetésére, aláírására és nyilatkozatok megtételére, továbbá 

hogy a szükséges költségeket tervezze be az Önkormányzat költségvetésébe. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Baics Tamás környezetvédelmi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 
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-----Napirendi pont----- 

7 

 

7. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: EFOP-3.7.3-16 azonosítószámú "Az egész életen át tartó tanuláshoz 

hozzáférés biztosítása" című pályázat beadása 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Huber Helga szakmai koordinátor készítette, ő most nincs a körükben. Annyit tud elmondani 

róla, hogy a Martonosi Pál Városi Könyvtárban adnák be ezt a pályázatot. Gyakorlatilag arról 

szól, hogy tanfolyamokat, szakköröket, szabadegyetemet és különböző foglalkozásokat 

tartanának a könyvtárban, főleg felnőtteket célozva vele, biztosítva ezzel azt, hogy a 

személyiségfejlődés és az alapkompetencia fejlesztése biztosított legyen a könyvtárban.  

Itt 100%-os a finanszírozása a pályázatnak. Alapvetően a fenntartási kötelezettség az, ami 

komolyabb feladatot ró majd az önkormányzatra. Azt gondolja, hogy a jelenlegi létszámmal ez 

biztosítható. 

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Annyiban egészítené ki, hogy a tavalyi évben összesen három EFOP-os pályázatot adtak be. A 

jelenleg tárgyalt EFOP-os projekttel együtt hat előkészítése van folyamatban.  

A könyvtáras projektnél nagyon fontos azt tudni, hogy egy korábbi TÁMOP-os projekt 

folytatása lenne ez, amelyről azt gondolja, hogy szakmailag mindenképpen indokolttá teszi 

ennek a projektnek a támogatását. Korábban kialakított programok, fejlesztések fenntartásáról 

van szó. Azt is tudni kell, hogy amikor az intézmények ilyen humán típusú projekteket 

valósítanak meg, abból jelentős eszközvásárlásokra tud sor kerülni, illetve több alkalommal is 

lehet a bérköltségen spórolni, hiszen ezekbe a projektekbe az ott dolgozó kollégák egy részének 

bérköltségét be lehet állítani.  

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

További hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a pályázat benyújtásának elfogadásáról kéri a 

képviselők szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 880   Száma: 17.01.13/7/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat #8; Elfogadva 

Minősített 



22 
 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

880   Száma: 2017.01.13/7/0/A/KT 

 

9/2017. Kth. 

EFOP-3.7.3-16. azonosítószámú „Az egész életen át tartó tanuláshoz hozzáférés biztosítása” 

című pályázat beadása 

H a t á r o z a t  

 

Kiskunhalas Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a Martonosi Pál 

Városi Könyvtár az EFOP-3.7.3-16. azonosítószámú „Az egész életen át tartó tanuláshoz 

hozzáférés biztosítása” című pályázatot benyújtsa. 

 

 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  
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Kollárné dr. Lengyel Linda aljegyző 

Erhardt Györgyi Martonosi Pál Városi Könyvtár vezetője, Szövetség tér 11. 

Huber Helga szakmai koordinátor 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

8 

 

8. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: A központi alapellátási orvosi ügyelet ellátás biztosítás érdekében indított 

közbeszerzési eljárás során tett ajánlat 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Simon István szociálpolitikai csoportvezető: 

 

Nyilván mindenki emlékszik rá, hogy az önkormányzat elindított egy közbeszerzési eljárást. 

Elégedett volt az elmúlt évben a külső egészségügyi szolgáltatóval való feladatellátással. Ebből 

az következett, hogy az elindított pályázatra érkezett pályázó 128 ezer Ft-tal több összegben tett 

ajánlatot a pályázatban megbecsült költségekre. Tekintettel az elmúlt évben a 

jogszabályváltozásokra, s az egészségügyben történt pénzügyi finanszírozás emelésének 

lehetőségére, konzultálva a szakemberekkel, azt állapították meg, hogy ez az összeg 

befogadható. 

Tekintettel arra, hogy mivel az ügyeleti feladatok ellátása nemcsak Kiskunhalas városban 

történik, hanem tagtelepülések is csatlakoztak a feladat ellátásához, így hét település esetében 

látja el a szolgáltató a feladatot. Így tulajdonképpen az is megállapítható, mely következmény, 

hogy ez a különbözet nem egyedül Kiskunhalas város költségvetését terheli, hanem a 

csatlakozott települések is hozzájárulnak az OEP támogatással egyetemben a kiegészítéssel a 

feladatok ellátásához. 

Mindenképpen szerencsés, hogy ilyen zökkenőmenetesen biztosítható az ügyeleti feladatok 

ellátása. Ez gyakorlatilag Kiskunhalas esetében is előnyt jelent, hiszen felkészült 

szakemberekkel, eddig beérkezett kritika nélkül tudják biztosítani ezt a kötelezően ellátandó 

feladatot. Ennek tekintetében mindenképpen azt javasolja a képviselő-testületnek, hogy fogadja 

el a 128 ezer Ft különbözettel megállapított vállalási összeget. 

 

-----Kérdések----- 

 

Vincze Attila képviselő: 

 

Egy értelmezési kérdése lenne. Ha jól értelmezte, 30 hónap alatt nem emelkedik tovább ez a 

költség, mint 1.928.000 Ft/hó. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Három évre írták ki. Az első alkalommal, mivel ilyet még nem csináltak, egy éves közbeszerzési 
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folyamatot írtak ki, illetve egy éves időtartamú közbeszerzést írtak ki. Most három évest írnak 

ki, mert azt tapasztalták, hogy ez jól működik és bátran merhetnek hosszabbat is. Ez most a 

következő három évre ezzel az árral fog működni.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 881   Száma: 17.01.13/8/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat #9; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 12 100.00 80.00 12 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 12 100.00 80.00 12 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 3   20.00 3 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Kuris István László Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 
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881   Száma: 2017.01.13/8/0/A/KT 

 

 

10/2017. Kth. 

A központi alapellátási orvosi ügyelet ellátás biztosítás érdekében indított közbeszerzési eljárás 

során tett ajánlat 

 

H a t á r o z a t  

 

Kiskunhalas Város Önkormányzata a Központi Felnőtt- és Gyermekorvosi Ügyelet 

feladatainak ellátására vonatkozóan a közbeszerzési eljárás során beérkezett 1.928.000,- Ft/hó 

összegű ajánlatot elfogadja. 

 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

Simon István szociálpolitikai csoportvezető 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

9 

 

9. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Polgármester szabadságának ütemezése 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Minden évben döntenie kell a testületnek a polgármester szabadságának ütemezéséről is. El is 

készült az előterjesztés. Különösebb hozzáfűznivalója nincs. Annyit tenne csak hozzá, hogy 

nulla nappal jött át a 2017-es évbe. A tavalyi évről az összes szabadsága elfogyott és ugyanezt 

várja el a kollégáktól, illetve a hivatal minden dolgozójától, hogy nem gyűjtögetik a 

szabadságokat, hanem kiveszik, mert ez azért van.  

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 
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Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 882   Száma: 17.01.13/9/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat #10; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 90.91 66.66 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 1 9.09 6.67 1 

Szavazott 11 100.00 73.33 11 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 4   26.67 4 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Tart. FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

882   Száma: 2017.01.13/9/0/A/KT 

 

 

11/2017. Kth. 

Polgármester szabadságának ütemezése 
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H a t á r o z a t  

 

Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Fülöp Róbert polgármester 2017. 

évi összesen 41 nap szabadságának ütemezését az alábbiak szerint jóváhagyja: 

 

január 02-03  2 nap 

március 16-17  2 nap 

május 08-12  5 nap  

június 19-23  5 nap  

július 24-31  6 nap 

augusztus 01-04 4 nap  

augusztus 14-18  5 nap  

szeptember 14-15 2 nap 

október 09-13  5 nap  

december 21-22 2 nap 

december 27-29  3 nap  

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Kollárné dr. Lengyel Linda aljegyző 

Fülöp Róbert polgármester 

Szaladós-Buda Julianna munkaügyi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

10 

 

10. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Cafetéria éves keretösszegének meghatározása a Polgármester részére 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

 

Szavazás eredménye 
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#: 883   Száma: 17.01.13/10/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat #11; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 90.91 66.66 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 1 9.09 6.67 1 

Szavazott 11 100.00 73.33 11 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 4   26.67 4 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Tart. FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

883   Száma: 2017.01.13/10/0/A/KT 

 

12/2017. Kth. 

Cafetéria éves keretösszegének meghatározása a Polgármester részére 

 

H a t á r o z a t  

 

1. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 

cafetéria-juttatásának 2017. éves keretösszegét bruttó 200.000,-Ft-ban határozza meg. 

 

2. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy a 

határozatban foglaltak végrehajtásáról intézkedjen és biztosítsa a 2017. évi 
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költségvetésben a juttatás fedezetét. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Kollárné dr. Lengyel Linda aljegyző 

Fülöp Róbert polgármester 

Csendes Ildikó osztályvezető, Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Szaladós-Buda Julianna munkaügyi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

11 

 

11. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Polgármester illetményének módosítása 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző: 

 

Az Mötv.(ld. 2011. évi CLXXXIX. törvény Magyarország helyi önkormányzatairól) rendelkezik 

a polgármester illetményének módosításáról. Így ebben a formában a képviselő-testület az 

Mötv.-ben megfogalmazottakat mindössze deklarálni tudja. Nincsen arra lehetőség, hogy ezt 

módosítsák, mivel ezt törvény szabályozza. Kérné a képviselő-testületet, hogy szavazza meg ezt 

az előterjesztést, a határozatot.  

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 884   Száma: 17.01.13/11/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:53  

Típusa: Nyílt 

Határozat #12; Elfogadva 

Minősített 

https://www.google.hu/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&sqi=2&ved=0ahUKEwjhpsat78jRAhVJJMAKHaCNDFMQFggYMAA&url=http%3A%2F%2Fnjt.hu%2Fcgi_bin%2Fnjt_doc.cgi%3Fdocid%3D139876.287601&usg=AFQjCNG37PWYAvfnlib2JRsZD3uYlmmQ6Q&bvm=bv.144224172,d.bGs
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Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 90.91 66.66 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 1 9.09 6.67 1 

Szavazott 11 100.00 73.33 11 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 4   26.67 4 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Tart. FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

884   Száma: 2017.01.13/11/0/A/KT 

13/2017. Kth. 

Polgármester illetményének módosítása 

 

H a t á r o z a t  

 

1. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 280/2014. Kth. számú 

határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

2. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Fülöp Róbert 

polgármester illetményét - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 71. § (4) bekezdése alapján - 2017. január 1. napjától havi 

698.000,- Ft összegben deklarálja. 

 

3. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Fülöp Róbert 

polgármester költségtérítését - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

évi CLXXXIX. törvény 71. § (6) bekezdése alapján – 2017. január 1. napjától havi 

104.700,- Ft összegben deklarálja. 



31 
 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Kollárné dr. Lengyel Linda aljegyző 

Fülöp Róbert polgármester 

Csendes Ildikó osztályvezető, Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Szaladós-Buda Julianna munkaügyi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

12 

 

12. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya: Alpolgármester illetményének módosítása 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Ehhez az előterjesztéshez egy kiegészítő anyagot tettek a képviselők asztalára. A 

kormányhivatallal történt egyeztetés után módosítani volt szükséges a határozati javaslat 

szövegét. Konkrétan meg kellett határozni a számokat, ez került módosításra a kiosztásra került 

verzióban. Azt gondolja, hogy más módosítás nincs ehhez képest. 

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 885   Száma: 17.01.13/12/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat #13; Elfogadva 

Minősített 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 90.91 66.66 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 1 9.09 6.67 1 

Szavazott 11 100.00 73.33 11 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 4   26.67 4 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Dr. Skribanek Zoltán Igen FIDESZ 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Tart. FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

885   Száma: 2017.01.13/12/0/A/KT 

 

14/2017. Kth. 

Alpolgármester illetményének módosítása 

 

H a t á r o z a t  

 

1. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 286/2014. Kth. 

számú határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

2. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Farkas Dániel 

alpolgármester illetményét - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

évi CLXXXIX. törvény 80. § (1) bekezdése alapján - 2017. január 1. napjától havi 

628.200,- Ft összegben állapítja meg. 

 

3. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Farkas Dániel 

alpolgármester költségtérítését - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 80. § (3) bekezdése alapján – 2017. január 1. 

napjától havi 94.230,- Ft összegben deklarálja. 
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Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Kollárné dr. Lengyel Linda aljegyző 

Farkas Dániel alpolgármester 

Csendes Ildikó osztályvezető, Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Szaladós-Buda Julianna munkaügyi ügyintéző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

13 

 

13. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya:Kiskunhalasi Birkózó Klub létesítményfejlesztési pályázatához szükséges 

ingatlanrész biztosítása 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Ezt már tárgyalta a képviselő-testület, azonban a szövetségnek az a formátum, amiben a 

legutóbb elfogadták, nem volt megfelelő, így most új határozati javaslat elfogadására van 

szükség. Ki kell egészíteniük a legutóbbi döntésüket, ezért van szükség erre a mostani döntésre.  

 

-----Kérdések----- 

 

Patocskai Tamás képviselő: 

 

Úgy emlékszik, hogy ott, az előző előterjesztésben 400 m2-ről volt, itt 390 m2. Mi indokolja? 

Önálló helyrajzi szám van, ami csak 390 m2?  

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Egy helyrajzi szám az egész, az biztos. Legfeljebb 400 m2 volt az előzőben. Most miért 390 m2, 

ezt tudják? Ez a pontos? Erre vannak konkrétan tervek is. Alpolgármester úr tud erről 

bővebben?  

 

Szűcs Csaba alpolgármester: 

 

Annyit tudna mondani, hogy a szövetség felé úgy lett megfogalmazva, s úgy is kérték, hogy 

maximum 400 m2-es termet tudnak támogatni. Az előző határozatban szerinte úgy is volt 

megadva, hogy maximum 400 m2-es csarnokot támogat az önkormányzat. Itt egy komplett 

költségvetést már fel kellet küldeniük a szövetségbe, ami 390 m2-es csarnokra vonatkozik. A 

határozatban is már azért szerepel 390 m2-es csarnok építése. Azért 10 m2-rel kevesebb. 
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-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 886   Száma: 17.01.13/13/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:57  

Típusa: Nyílt 

Határozat #14; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 100.00 66.67 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 10 100.00 66.67 10 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 5   33.33 5 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Dr. Skribanek Zoltán Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

886   Száma: 2017.01.13/13/0/A/KT 
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15/2017. Kth. 

Kiskunhalasi Birkózó Klub létesítményfejlesztési pályázatához szükséges ingatlanrész 

biztosítása 

 

H a t á r o z a t  

 

1. Kiskunhalas Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 

Kiskunhalas Város Önkormányzata tulajdonát képező, Kiskunhalas 2385/4 hrsz-on 

nyilvántartott, természetben 6400 Kiskunhalas, Kertész utca 28. szám alatt található, 

Sportpálya megnevezésű ingatlan 390 m
2
 alapterületű részét a Kiskunhalasi Birkózó 

Klub részére biztosítja a létesítmény-fejlesztési pályázat megvalósítása érdekében 

azzal, hogy a kizárólag birkózás céljára használandó sportlétesítmény felépítmény 

tulajdonjogát Kiskunhalas Város Önkormányzata szerzi meg. 

 

2. Kiskunhalas Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárulását adja ahhoz, 

amennyiben a Kiskunhalasi Birkózó Klub által benyújtott létesítmény-fejlesztési 

pályázat 2017. évben nem nyer pozitív elbírálást, úgy azt a Kiskunhalasi Birkózó Klub 

2018. évben ismételten benyújtsa a Magyar Birkózó Szövetség részére, illetve azt a 

Magyar Birkózó Szövetség 2018. évben bírálja el. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Kollárné dr. Lengyel Linda aljegyző 

Szűcs Csaba alpolgármester 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

14 

 

14. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya:Széchenyi Programiroda Nonprofit Kft. használati szerződéséről szóló 

305/2016. (XII.15.) Kth. számú határozat módosítása 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Ez az előterjesztés is egy olyan, ami járt nem túl régen a képviselő-testület asztalán. Itt is az a 

probléma van, hogy a programirodától kaptak egy pozitív választ, hogy hosszabbítsák meg. A 

jogi osztályuk problémásnak ítélte azt a szerződést, amit ők elfogadtak. Most ezen ők 

módosítanak, s ezzel tud működni tovább a Széchenyi Programiroda a városháza épületében.  
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-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 887   Száma: 17.01.13/14/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 08:58  

Típusa: Nyílt 

Határozat #15; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 100.00 66.67 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 10 100.00 66.67 10 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 5   33.33 5 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Dr. Skribanek Zoltán Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

887   Száma: 2017.01.13/14/0/A/KT 
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16/2017. Kth. 

A Széchenyi Programiroda Nonprofit Kft. használati szerződéséről szóló 305/2016 (XII.15) 

Kth. számú határozat módosítása 

 

H a t á r o z a t  

 

1. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja az 

ingyenes használati szerződés 3. számú módosítását a melléklet szerinti 

tartalommal.  

 

2. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 

Polgármestert az ingyenes használati szerződés 3. számú módosításának 

aláírására. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Széchenyi Programiroda Nonprofit Kft., 1053 Budapest, Szép utca 2. IV. emelet 

Darányi Lili szervezési ügyintéző 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

15 

 

15. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya:A strand területe 2366/10000-ed tulajdoni hányadának megigénylése 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Tóth Péter városfejlesztési, üzemeltetési és főépítészi osztályvezető: 

 

Az mindannyiuk előtt ismert, hiszen több év óta húzódó probléma, hogy a strand területének 

tulajdonosi szerkezetében nemcsak közszférába tartozó tulajdonosok vannak, hanem vannak 

magánvállalkozások is, akik tulajdonrészt birtokolnak a strand területén.  

Többször elhangzott már a képviselő-testület előtt, hogy ez a fejlesztési lehetőségeknek gátját 

szabja, illetve olyan kockázatokat rejt magában, ami a strandfejlesztés esetleges lehetőségeit 

megakadályozzák.  

Jelen előterjesztés előzménye az volt, hogy az egyik magántulajdonos felvette a Magyar 

Nemzeti Vagyonkezelő Zrt.-vel, az állami vagyongazdálkodással kapcsolatos legfőbb 

szervezettel. Ők folytattak olyan tárgyalásokat, amelyeket ők természetesen teljeskörűen 
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elismernek. Felvetették azt a lehetőséget, hogy amennyiben az önkormányzat is csatlakozik 

ehhez a tárgyalássorozathoz, mégpedig olyan formában, ami az előterjesztésben is szerepel, 

hogy amennyiben a Magyar Állam a magántulajdonos területrészét megvásárolja, akkor erre 

az önkormányzat igényt tart, s ezt térítésmentesen szeretné megkapni a Magyar Államtól. Talán 

ez az önkormányzati hozzájárulás elősegítené ennek az egész ügyletnek a létrejöttét. 

Tulajdonképpen erről szól ez az előterjesztés. A határozati javaslat az a formai 

követelményeknek megfelelő határozat, amely azt rögzíti, hogy az önkormányzat igényt tart 

arra a tulajdonrészre, ami esetleg ennek az ügyletnek a keretében a Magyar Állam tulajdonába 

kerül.  

 

-----Kérdések----- 

 

Patocskai Tamás képviselő: 

 

A Magyar Állam tulajdona és a Bácsfa Ingatlanforgalmazó Kft., ez a kettő adja ki, amiről most 

úgy gondolják, hogy ebbe ők beszállnak és meg szeretnének szerezni. A többi tulajdonos 

egyelőre 138+45.  

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Csak a magántulajdonosok változnának. A tulajdonosi szerkezetben szereplő Norfolk és Bácsfa 

menne át először Magyar Államba, a Magyar Államtól pedig ők megigényelik ingyenesen, hogy 

Kiskunhalas Város Önkormányzata tulajdonába kerüljön.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

A strand jelenlegi területe fejlesztésének ez a legnagyobb sarokköve, ezt a problémát feloldani. 

Azt gondolja, hogy jelen pillanatban ez akadályozza leginkább azt, hogy ide akár állami, akár 

külsős forrás, akár magánbefektető forrását, akár egy IPA pályázat forrását meg tudják 

igényelni, vagy be tudják vonni. Minden fejlesztés alapfeltétele az, hogy rendezett 

tulajdonviszonyok legyenek. Már többször elmondta ezen falak között, hogy az előző ciklusok 

egyik legnagyobb bűne véleménye szerint, hogy ezt ilyen állapotban hagyták rájuk. Azt 

gondolja, hogy az elmúlt években nagyon sok próbálkozást tettek arra, hogy ezt rendezzék. 

Ennek az egyik módja lehet ez. Nyilván vannak még más lehetőségek. Nagyon bízik benne, hogy 

ez sikerül. Azt gondolja, hogy abban nincs közöttük sem elvi, sem gyakorlati vita, hogy a fürdő 

területén fejlesztésekre van szükség. Azonban mindig el kell mondani és ki kell hangsúlyozni, 

mert sokan a mai napig képesek rácsodálkozni erre a helyzetre, úgyis, hogy itt ültek akár 

évtizedeken át képviselőként, hogy itt bizony rendezetlenek a tulajdonviszonyok. Azt gondolja, 

hogy ez a jelenlegi ciklus mindent megtesz azért, hogy ezt rendezze. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

További hozzászólás nincs. Ő is bízik abban, hogy ez egy olyan megoldás lehet, ami hosszú 

távon rendezi a kérdést. Ha ez nem fogja, akkor egyébként bíróságon vannak az üggyel. Attól 

lehet várni valamiféle megoldást, bár vannak kétségei. Ő inkább szeretne ebben hinni, hogy a 

mostani Magyar Államon keresztüli problémakezelés lesz a járható út.  

Azt kéri a képviselőktől, hogy támogassák ezt az előterjesztést, amelyre most lehetőségük is 

adódik.  
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A határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 888   Száma: 17.01.13/15/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 09:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat #16; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 100.00 66.67 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 10 100.00 66.67 10 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 5   33.33 5 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Dr. Skribanek Zoltán Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

888   Száma: 2017.01.13/15/0/A/KT 

 

17/2017. Kth. 

A strand területe 2366/10000-ed  tulajdoni hányadának megigénylése 

 

H a t á r o z a t  

 

1. Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. 

évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. 
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törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél 

kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonába kerülő, Kiskunhalas, belterület 2524/6 

helyrajzi számon felvett, kivett fürdő megnevezésű, 36.644 m2 területű ingatlan 2366/10.000 

tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 

2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1.) pontjában meghatározott településfejlesztés és 

településrendezés 4.) pontjában meghatározott egészséges életmód segítését célzó szolgáltatási 

feladatainak és a 15. pontjában meghatározott sport és ifjúsági ügyek feladatainak ellátása 

érdekében kívánja tulajdonba venni. Az igényelt ingatlant az Önkormányzat a jelenleg ott folyó 

tevékenysége bővítésére, korszerűsítésére, fejlesztésére kívánja felhasználni. A fürdő területén 

az Önkormányzat által jelenleg birtokolt ingatlanrész kapacitása további fejlesztéseket nem 

tesz lehetővé, első sorban az osztatlan közös tulajdoni jelleg miatt beruházások elvégzése 

kockázatos, a magántulajdonos ezeket a fejlesztéseket meggátolhatja. 

3. Kiskunhalas Város Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő 

költségek – ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét – megtérítését. 

4. Az igényelt ingatlan nem áll örökségvédelmi, természetvédelmi, helyi és Natura 2000 

védettség alatt. 

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Kiskunhalas belterület 2524/6 

hrsz-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az 

MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen. 

6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Kiskunhalas belterület 2524/6 

hrsz-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

A Képviselő-testület a terület tulajdonjogának megszerzését követően költségvetésében 

biztosítja a fenntartáshoz szükséges forrásokat.  

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Csendes Ildikó osztályvezető, Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

16 

 

16. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya:Az Epreskert utcai útépítési közösséggel kötendő támogatói szerződés 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

 

 

Tóth Péter városfejlesztési, üzemeltetési és főépítészi osztályvezető: 
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Az ott lakók nagy örömére is, több évtizedes adósságot rendezve elkészült végre az Epreskert 

utca szilárd burkolata az elmúlt év végén. Az utca közössége nagyon örült ennek a fejlesztésnek 

értelemszerűen. Kimondottan figyelmet fordítanak arra, hogy ezek az eredmények, az út 

burkolata jelenlegi minőségben minél hosszabban meg is maradjon.  

Az utca elhelyezkedéséből adódik az, hogy tehergépjárművek hajlamosak átmenő forgalomra 

használni, ami az útburkolatnak nem tesz jót. Az utca lakóközössége vetette fel azt a gondolatot, 

hogy ezt valamilyen ellenőrzés folytán igyekeznének kiküszöbölni. Erre született az a felajánlás 

a részükről, hogy ők egy közterületi térfigyelő kamerarendszert építenének ki az Epreskert utca 

elején és végén. Ennek a költségeit utcaközösségként finanszíroznák is.  

Hasonló közterületi kamera kiépítése történt meg a Kossuth u. 17-19. számú társasház előtti 

területen is. Ott is a társasházközösség támogatta az önkormányzatot ennek a beruházásnak a 

megvalósításában. Ez ugyanaz a konstrukció, itt az Epreskert utcai lakóközösség az, aki ennek 

a finanszírozását biztosítaná. Azért van erre a megoldásra szükség, mert közterületen térfigyelő 

kamerarendszert csak az önkormányzat létesíthet.  

Az előterjesztés mellékletét képező támogatói szerződés adja meg a lehetőségét annak, hogy ők 

finanszírozzák, az önkormányzat pedig megvalósítsa. 

Annyit jelezne még előre, hogy ehhez még hozzátartozik még egy rendeletmódosítás, amit a 

rendes testületi ülésen fognak a testület elé terjeszteni. A technikai lekövetését tartalmazza, a 

kamerahelyeket tartalmazó melléklet fog abban a rendeletben módosulni.  

 

-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Farkas Dániel alpolgármester: 

 

Három számot szeretne mondani a kamerarendszer kapcsán. 0-60-130. A nulla a közterületen 

működő kamerák száma 2014. végén, a több, mint hatvan a közterületen működő kamerák 

száma a tavalyi év végén, a százharminc pedig az a szám, amit az idén el fognak érni és meg 

fognak haladni a közterületen működő kamerák számát tekintve. Azt gondolja, hogy ez egy 

nagyon nagy eredmény. Arra felhívná képviselőtársai figyelmét, amiről már többször volt szó, 

az előző ciklusban bár készült kamerarendszer kiépítésére terv a városban, azonban egész 

egyszerűen és érthetetlen okokból ezt a támogatási igényt nem nyújtották be a 

Belügyminisztériumnak. A Belügyminisztériumtól kétszer kapott az önkormányzat 

kamerarendszer kiépítésére és bővítésére forrást. Egyszer 2015. év végén, egyszer a tavalyi év 

végén. Ennek a második ütemnek van jelenleg folyamatban a beszerzése és kiépítése.  

Ahogy Osztályvezető úr is elmondta, emellett egy nagyon jó konstrukció alakult ki, amikor az 

adott lakóközösségeknek is lehetőséget biztosítanak, hogy az ő általuk fontosnak vélt területre 

az önkormányzat közreműködésével kamerákat építsenek ki. Nyilván a Belügyminisztériumtól 

kapott források a legforgalmasabb csomópontokon, lakótelepeken teszik lehetővé a kamerák 

kiépítését.  

Azt el tudja mondani, hogy jelenleg a Kossuth utca és az Epreskert utca már említett 

lakóközösségén kívül már vannak olyan társasházak és lakóközösségek, akik érdeklődnek erről 

a konstrukcióról. Látható, hogy ez a szám a következő években tovább fog növekedni.  

Megvizsgálva más településeket és az ottani információkat begyűjtve, ezek a kamerák sok-sok 

százalékkal javítják a közbiztonság helyzetét, akár a megelőzést, akár a felderítést tekintve.  

 

 

Fülöp Róbert polgármester:  
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További hozzászólás nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a 

képviselők szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 889   Száma: 17.01.13/16/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 09:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat #17; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 100.00 66.67 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 10 100.00 66.67 10 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 5   33.33 5 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Dr. Skribanek Zoltán Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

889   Száma: 2017.01.13/16/0/A/KT 

 

 

18/2017. Kth. 

Az Epreskert utcai útépítési közösséggel kötendő támogatói szerződés 

 

H a t á r o z a t  
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1. Kiskunhalas Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kiskunhalas Város 

Önkormányzata és a Kiskunhalas, Epreskert utcai útépítési közösség között megkötendő 

Támogatási Szerződést a melléklet szerint elfogadja. A képviselő-testület a szerződés 

aláírására felhatalmazza a Polgármestert. 

2. A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert, hogy a közterületi térfigyelő 

rendszerről szóló 13/2016. (V.30.) számú önkormányzati rendelet módosítását készítse 

elő és terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Kamara Anikó, Epreskert utca 19. 

Törőcsik Dávid önkormányzati rendészet vezetője 

Kiskunhalasi Rendőrkapitányság vezetője, Mártírok útja 25. 

Csendes Ildikó pénzügyi és gazdálkodási osztályvezető 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

17 

 

17. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya:Kiskunhalason úttársulat megalakítása a Platán utcában 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Tóth Péter városfejlesztési, üzemeltetési és főépítészi osztályvezető: 

 

Az elmúlt évben, mint mindannyian tudják, több lakossági összefogás keretében készült 

útberuházás. Az Epreskert és a Tormássy utca volt a két legjelentősebb, ezenkívül a Hunyadi és 

a Gyárfás utcában is készült új útburkolat. A tavalyi év végén fogadta be a képviselő-testület a 

Halászcsárda utca hasonló jellegű kezdeményezését. A Platán utca van most a 

képviselő-testület előtt, tulajdonképpen ugyanaz a lakossági útépítéses konstrukció, ahol a 

lakók a tervezett beruházás legalább 50 %-át finanszírozzák és reményeik szerint, ha a 

kivitelezői ajánlatok is olyanok lesznek majd a terv elkészültét követően, hogy a lakossági 

hozzájárulás meghaladja annak az 50 %-át, akkor jövő évben megépülhet a Platán utca is.  

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Ami még itt szerepel az előterjesztésben, hogy a Halászcsárda utcáról már döntöttek. Ez a két 

elvileg metszi is egymást. Ha egyszerre tudnák kivitelezni, akkor vélhetően a költségek is 

tudnának valamelyest javulni és optimalizálódni. Remélik, hogy utol tudja érni egymást a két 

kivitelezés.  
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-----Kérdések----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 890   Száma: 17.01.13/17/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 09:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat #18; Elfogadva 

Minősített 

 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 100.00 66.67 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 10 100.00 66.67 10 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 5   33.33 5 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Dr. Skribanek Zoltán Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

890   Száma: 2017.01.13/17/0/A/KT 
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19/2017. Kth. 

Kiskunhalason úttársulat megalakítása a Platán utcában 

 

H a t á r o z a t  

 

Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunhalas Platán utca lakóinak 

útépítési kérelmét befogadja azzal, hogy „Az önkormányzat által vállalt hozzájárulásnak a 

beruházás összköltségéhez viszonyított aránya nem lehet több 50%-nál”  [14/2015. (V. 29.) 

önkormányzati rendelet 5.§  (2) ]. 

Az útépítés megkezdése a 2017. évi költségvetési fedezet rendelkezésre állásának függvénye. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Csendes Ildikó osztályvezető, Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

 

-----Napirendi pont----- 

18 

 

18. NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: 

 

Napirend tárgya:A Kőrösi út 2.szám alatti lakóépület lebontása 

 

Írásbeli előterjesztés mellékelve. 

 

Fülöp Róbert polgármester: 

 

Ez a téma már többször volt a képviselő-testület előtt, hiszen volt egy augusztusi döntés 

értékesítésről, lakóingatlanok vásárlásáról. Egy elég összetett kérdéskör.  

 

Tóth Péter városfejlesztési, üzemeltetési és főépítészi osztályvezető: 

 

A jelenlegi döntés olyan értelemben technikai jellegű, ahogy Polgármester úr is utalt rá, az 

érdemi döntések ennek az ügynek az előzményeként már megtörténtek.  

Ahhoz, hogy a vagyonkataszterből az ott nyilvántartott épület kivezetésre kerülhessen, ezért kell 

a képviselő-testületnek ezt a fajta hozzájárulását megadni.  

 

-----Kérdések----- 

 

 

Fülöp Róbert polgármester: 
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Itt a könyvekből történő kivezetés az, ami a bontással együtt szükséges. Ehhez kell most a 

képviselő-testület felhatalmazása.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Észrevétel nem lévén a vitát lezárja és a határozati javaslat elfogadásáról kéri a képviselők 

szavazatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 891   Száma: 17.01.13/18/0/A/KT 

Ideje: 2017 január 13 09:12  

Típusa: Nyílt 

Határozat #19; Elfogadva 

Minősített 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz% Képviselő 

Igen 10 100.00 66.67 10 

Nem 0 0.00 0.00 0  

Tartózkodik 0 0.00 0.00 0 

Szavazott 10 100.00 66.67 10 

Nem szavazott 0   0.00 0 

Távol 5   33.33 5 

Összesen 15   100.00 15 

Megjegyzés: 

 

 

Aradszky Lászlóné Igen FIDESZ 

Dr. Bognárné Nagy Éva Igen FIDESZ 

Farkas Dániel Igen FIDESZ 

Fülöp Róbert Igen FIDESZ 

Gyöngyi László Igen FIDESZ 

Hevesiné Vincze Éva Igen FIDESZ 

Laskovicsné Terzics Edit Igen FIDESZ 

Patocskai Tamás Igen JOBBIK 

Tapodi Attila Igen SHT 

Vincze Attila Igen FIDESZ 

Hunyadi Péter Távol FIDESZ 

Kuris István László Távol FIDESZ 

Dr. Skribanek Zoltán Távol FIDESZ 

Váradi Krisztián Távol SHT 

Vízkeleti Szabolcs Távol SHT 

 

     

891   Száma: 2017.01.13/18/0/A/KT 

 

20/2017. Kth. 

A Kőrösi út 2. szám alatti lakóépület lebontása 
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H a t á r o z a t  

 

Kiskunhalas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elrendeli a Kiskunhalas belterület 

1815/111 hrsz alatti ingatlanon álló, 1815/111/A/1 - 1815/111/A/14 hrsz alatt nyilvántartott 

lakások lebontását. A bontási munkák elvégzésével és a bontást követően a szükséges 

földhivatali ügyintézéssel megbízza a Halasi Városgazda Zrt.-t. A Képviselő-testület 

felhatalmazza a Polgármestert, hogy az eljárásokhoz szükséges nyilatkozatokat megtegye. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Fülöp Róbert polgármester 

 

A Képviselő-testület jelen határozatáról értesül:  

 

Tóth Péter osztályvezető, Városfejlesztési, Üzemeltetési és Főépítészi Osztály 

Csendes Ildikó osztályvezető, Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Halasi Városgazda Zrt., Bem u. 1. Fsz.15. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Komlósné dr. Fekete Anikó jegyző 

 

Fülöp Róbert polgármester:  

 

Ezzel a napirendjeik végére értek, köszöni mindenkinek a mai megjelenést és a hatékony 

munkát. Egy dologra szeretné még felhívni a képviselők figyelmét. Január 20-án lesz a kultúra 

napi városi ünnepség. Ellentétben azzal, hogy január 22-e a napja, de ez vasárnapra esik, tehát 

20-án várnak mindenkit a kultúra napjára. Erre a meghívót azt hiszi, hogy mindenki meg is 

kapta. Találkozzanak ott a következő alkalommal. Köszöni mégegyszer a megjelenést, további 

szép napot kíván.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

 

(: Fülöp Róbert :)       PH.  (: Komlósné dr. Fekete Anikó :) 

  polgármester           jegyző 

 

 

Jegyzőkönyvet hitelesítő képviselők: 

 

 

 

 

 (:Aradszky Lászlóné:)     (:Tapodi Attila:) 


